
 
Selvitys vuonna 2024 kesken olevista ja vuoden loppuun mennessä jätetyistä aloitteista 
 
Khall 14.04.2025 § 67  
  
 
 
Valmistelija Kunnanjohtaja Teemu Puolijoki 
 
 Kunnan hallintosäännön 120 §:n mukaan kunnanhallituksen on vuosittain 

huhtikuun loppuun mennessä esitettävä valtuustolle luettelo valtuutettujen 
tekemistä ja kunnanhallitukselle lähetetyistä aloitteista, joita valtuusto ei edellisen 
vuoden loppuun mennessä ole lopullisesti käsitellyt. Samalla on ilmoitettava, mihin 
toimenpiteisiin niiden johdosta on ryhdytty. Valtuusto voi todeta, mitkä aloitteista 
on käsitelty loppuun. 
  

 Valtuutettujen vuonna 2022 jättämät aloitteet: 
 

1) Nuorisovaltuuston puheenjohtaja Milla Mustapää jätti valtuuston kokouksessa 
31.1.2022 Nuorisovaltuuston laatiman aloitteen moposuorasta Kuortaneen 
kuntaan. 

  
 Toimenpiteet: 
 -  Moposuoralle ei ole löytynyt sopivaa kohdetta. 

-  Tarkoitukseen sopivia tieosuuksia kartoitetaan edelleen. Mikäli sopiva kohde 
löytyy, tulee ennen sen mahdollista käyttöönottoa selvittää myös 
vastuukysymykset toiminnan järjestämiseen liittyen. 

 
Valtuutettujen vuonna 2024 jättämät aloitteet: 
 
1) Valtuutettu Ali Abdalla jätti valtuuston kokoukseessa 13.5.2024 Kuortaneen 

Kokoomuksen valtuustoryhmän aloitteen koskien karttapohjaisen 
palautejärjestelmän käyttöönottamista. Aloitteen on allekirjoittanut kahdeksan 
henkilöä. 

 
 Toimenpiteet: 

- Palvelun hinta on korkea, jopa 10000€ vuodessa + järjestelmän rakennus ja 
aloituskulut (Hinnassa verrattu aloitteessa esimerkkinä käytettyä Muuramea). 
- Kuortaneen kunnan nettisivuilla on helppo palautejärjestelmä, jossa palautetta 
voi antaa myös nimettömästi. Palautteet ohjataan kirjaamosta oikealle henkilölle. 
Lisäksi palautetta voi antaa myös sosiaalisten medioiden kautta. (Palautetta tulee 
todella vähän eri kanavia pitkin, joten sekään ei puolla kallista järjestelmää.) 
- Kuortaneen kunnassa kynnys ottaa henkilökohtaisesti yhteyttä viranhaltijoihin on 
matala. Kunnantalollekin on helppo saapua ilman ajanvaraustakin. 
 
2) Valtuutettu Ali Abdalla jätti valtuuston kokouksessa 26.8.2024 aloitteen 

Mäyryn kylän ja Vierteentien alueen kehittämisestä. Aloitteen on allekirjoittanut 
yhdeksän henkilöä. 

 
 Toimenpiteet: 

-  Vierteentie on yksityistie, joten yksityistiekunnan rooli sen kehittämiseksi on 
tärkeä. Tämä tulee huomioida asian jatkoselvittämisessä. 
- Infran kehittämistoimenpiteet ovat talousarviokysymyksiä, joiden osalta 
arvioidaan vuosittain syksyn talousarviovalmistelussa mitä otetaan mukaan 
taloussuunnitelmakaudelle.  
- Kunnan taloussuunnitelmassa vuotta 2026 koskien on määrärahavaraus 
Vierteentien jatkeen rakentamiseksi, edellyttäen valtion avustusta. Tiesuunitelma 
on lainvoimainen ja rakentamisen toteuttaminen on valmistelussa. 
 
 

Esittelijä Kunnanjohtaja Teemu Puolijoki 
 
Päätösehdotus: Kunnanhallitus esittää valtuustolle, että se 

1) merkitsee aloitteet ja niiden johdosta tehdyt toimenpiteet tiedoksi ja 



2) toteaa edellä mainitut vuoden 2022 aloitteen ja vuoden 2024 aloitteen 1  
loppuun käsitellyiksi. 

 
Päätös: Ehdotus hyväksyttiin 
 
Lisätietojen antaja Kunnanjohtaja Teemu Puolijoki, teemu.puolijoki@kuortane.fi, 050 406 6645 
 
        ------------ 
Kvalt 19.05.2025 § 21    
242/00.01.01.02/2025    
 
       
 
Päätös: Ehdotus hyväksyttiin 
 
Lisätietojen antaja Kunnanjohtaja Teemu Puolijoki, teemu.puolijoki@kuortane.fi, 050 406 6645 
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